
Protokoll vid styrelsemöte i Västergötlands bridgeförbund 

Tid: tisdag 17 november kl. 18:00, mötet sker via Teams 

Närvarande: Thomas Johansson, Bengt Larsson, Ann Ohlsson, Hans Bogeskär, Gullvi Högberg, 

Björn Westling, Leif Axelsson, Bo Roos, Karin Arvidsson.  

 

 

Dagordning 

1. Mötets öppnande. Thomas öppnar mötet, önskar välkomna till CGI Skara. 

 

2. Val av justerare. Vi utser Bengt Larsson att justera protokollet. 

 

3. Föregående protokoll. Vi godkänner föregående protokoll. 

 

4. Information från SBF (Mats Engman) kring rekrytering  

Mats Engman har avslutat sin anställning på SBF. Frågan om SBF:s rekryteringskampanj får 

återkomma 2021 på initiativ från SBF. 

 

5. Rapport kring Covid 19-epidemins påverkan på de olika klubbarna 

Korta rapporter kring respektive klubb. 

- Leif Axelsson rapporterar om Carlsborg och Hjo. Ligger still tills vidare 

- Hans Bogeskär rapporterar om Alingsås. Ligger nere, körde 1–2 veckor.  

- Gullvi Högberg rapporterar om Falköping och Lidköping. Ingen bridge just nu och tills vidare.  

- Thomas Johansson rapporterar om Herrljunga och Vårgårda. Inget spel tills vidare. 

- Bengt Larsson rapporterar om Ruter, Kvänum, Levene, Mariestad, Stenstorp och Tidaholm. Inget 

spel tills vidare.  

- Ann Ohlsson rapporterar om Skövde och Tibro. Inget spel tills vidare.  

- Bo Roos rapporterar om Skara. Inget spel i Skaras regi tills vidare.  

- Björn Westling rapporterar om Borås, Hid, Svenljunga och Ulricehamn. Inget spel tills vidare. 

Hid kommer att börja nästa höst. Borås spelar BBO-tävlingar, fungerade men komplext. 

Ekonomiskt försöker klubbarna klara sig genom gåvor och  förhandlar ner hyran, närmaste 

månaderna klarar sig Skövde och Lidköping som har högst fasta kostnader. 

  

6. Distriktets ekonomi  

Bengt Larsson rapporterar kring det ekonomiska läget, det som händer just nu är inkommande 

medlemsavgifter, vi klarar nu budgetmålet på 800 medlemmar.  

 

7. SBF:s distriktsträff 

Ann Ohlsson rapporterar från distriktsträffen som blev digital. Årsbokslutet visar -500tkr, prognos 

för 2021 är minskade utgifter och kostnader, ger en förlust på 300tkr. Allsvenskan ställs in, och 

startas hösten 2021. Bosse berättar att IT-budgeten minskat för 2021 och utfallet numera redovisas 

klart bättre. 

 

8. Ändrad spelort för DM veteranfinal och DM parfinal 

Förslag: Att veteranfinalen våren 2021 flyttas från Ulricehamn till Lidköping samt att Open 

parfinalen våren 2021 flyttas från Herrljunga till Grästorp. Vi beslutar enligt förslaget.  

 

9. Förtjänsttecken 

 

10. Tidpunkt för nästa styrelsemöte 

Vi träffas nästa gång 19/1 18:00 via teams, fokuserar på vårens spelschema. 

 

 



11. Övriga frågor 

a. Spelprogram våren 2021, mixedfinalen behöver nytt speldatum. Osäkerheten gör att vi avvaktar 

och tar beslut om det nästa styrelsemöte 19 januari.  

 

12. Mötet avslutas 

Thomas tackar alla och avslutar mötet.  

 

 

 

 

___________________   ________________ 

Bo Roos     Bengt Larsson 


